
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXII/2017                               

 z przebiegu sesji Rady Gminy S i e d l e c 
odbytej w dniu 24 stycznia 2017 roku

Na ogólną ilość 13 radnych, obecnych na sesji było 12 członków Rady w/w
prowadzonej listy obecności.

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Janusz Frąckowiak - Starosta Wolsztyński
2.Jacek Kolesiński  - Wójt Gminy
3. Hieronim Birk                            - Zastępca Wójta 
4. Krystyna Lewandowska            - Skarbnik Gminy
5. Andrzej Wita                             - Przewodniczący Rady Powiatu
6. Łucja  Olejniczak - członek Zarządu Powiatu
7. Tadeusz Mąkosa - członek Zarządu Powiatu
8. Sławomir Śnita - Z-ca Komendanta Powiatowego PSP
9. Tadeusz Toffel - dyrektor SP ZOZ w Wolsztynie
10. Mariusz Matysik - Dyrektor Powiatowego rejonu Dróg
 

sołtysi i kierownicy referatów urzędu gminy..

Do pkt.1 

Otwarcia obrad dokonał Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Robert Winiarz
serdecznie witając  wszystkich  obecnych.  Następnie oświadczył,  iż  zgodnie z listą
obecności w sesji  uczestniczy 13 radnych,  co wobec składu Rady Gminy Siedlec
wynoszącego  15  członków  stanowi  kworum  pozwalające  na  podejmowanie
prawomocnych decyzji.

Do pkt.2 

W punkcie tym Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Robert Winiarz 
odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Przedstawienie porządku obrad.

3.  Przyjęcie protokołów z XXX  i XXXI  sesji Rady Gminy Siedlec.

4.  Interpelacje i zapytania radnych.



5.  Informacja z prac międzysesyjnych:

a. Wójta Gminy Siedlec,
b. Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec,
c. Przewodniczącego i  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec.

6. Rozstrzygnięcie konkursu   „Piękna Wieś 2016”.
7. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie – sprawozdanie za 2016

rok Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wolsztynie.
8. Informacja o działalności SP ZOZ w 2016 roku oraz realizacja zadań 
     związanych z dostosowaniem szpitala do wymogów określonych prawem.

     9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok,
b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026,
c. przyjęcia planu pracy Rady Gminy Siedlec na 2017 rok,
d. przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Siedlec na 2017 rok.

    10.  Wolne głosy i wnioski.

ZAKOŃCZENIE

Do pkt. 3

Tematyczne  zagadnienie  zreferował  Z-ca  Przewodniczącego  Rady  R.
Winiarz wnosząc do Wysokiej Rady o przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji Rady
Gminy odzwierciedlający jej przebieg.
Jak poinformował nie wpłynęły żadne uwagi do protokołów
W  wyniku  głosowania  na  obecność  13  radnych  protokoły  zostały  przyjęte
jednogłośnie 13 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących.

Do pkt. 4

Tu radny A. Skiba podniósł sprawę budowy wodociągu w Wielkiej Wsi oraz
przydomowych oczyszczalni pytając: „czy coś w tych tematach się dzieje?”

Radny R. Winiarz zasygnalizował o zepsutym hydrancie w Belęcinie.

Do pkt.5 a, b c .

Na wstępie głos zabrał  Wójt  Gminy Siedlec J.  Kolesiński przedstawiając
sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym. Następnie głos zabrała  dyrektor
GOK-u  w  Siedlcu  A.  Kędziora  składając  sprawozdanie  z  prac  w  okresie
międzysesyjnym.  Kolejnym głosem był  głos  kierownik referatu infrastruktury A.
Kasperczak,  która  przedstawiła  zadania  zrealizowane  z  zakresu  drogownictwa,
infrastruktury i gospodarki komunalnej.



Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

W dalszej  kolejności  głos  zabrali  przewodniczący stałych  komisji  składając  ustną
informację z prac międzysesyjnych.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku
Publicznego  I.  Słowiak  poinformowała,  że  w  okresie międzysesyjnym  komisja
spotkała się jeden raz, gdzie zajmowała się planem pracy komisji na 2017 rok.
Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu E. Weil poinformowała, że komisja 
obradowała jeden raz. W trakcie tych obrad dyskutowano nad planem pracy komisji 
na 2017 rok.
A. Skiba – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zabierając głos poinformował, iż
komisja spotkała się jeden raz wypracowując plan pracy  na 2017 rok.

R.  Winiarz  –  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia  i
Opieki Społecznej podał, że w okresie międzysesyjnym komisja spotkała się jeden
raz, gdzie dyskutowano nad planem pracy komisji na 2017 rok .

Na zakończenie głos zabrał Z-ca Przewodniczący Rady R. Winiarz składając ustną
informację z prac międzysesyjnych przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady.

Do pkt. 6

Wyniki konkursu przedstawił R. Kluj odczytując protokół z posiedzenia Komisji
Konkursowej  „Piękna  Wieś Gminy  Siedlec  2016  r.  zgodnie  z  którym  w  konkursie
„Piękna  Wieś  Gminy  Siedlec  2016  r.”  udział  wzięły  wszystkie miejscowości  gminy.
Współzawodnictwo  zgodnie  z  regulaminem  prowadzone  było  w  3  grupach.  Komisja
konkursowa dokonała lustracji zgłoszonych wsi w dniach: 20 – 22 września 2016 r. Objazd
poprzedzony był informacją dla sołtysa wsi o terminie objazdu. Zainteresowanie konkursem
ze strony zgłoszonych wsi było bardzo duże.  Komisja  Konkursowa stwierdziła,  że wzrósł
poziom  estetyki  miejscowości  wiejskich.  Zauważono  dużą  dbałość  o  sale  wiejskie  i  ich
otoczenie,  oraz  o  tereny  zielone  wokół  innych  miejsc  użyteczności  publicznej.  Wzrosła
aktywność  społeczna.  Odnotowano  bardzo  dużo  lokalnych  inicjatyw  mieszkańców,  które
służą systematycznemu wzrostowi rozwoju.

Podczas  przedstawiania  wyników  Wójt  Gminy  J.  Kolesiński  wraz  z  Z-cą
Przewodniczącego  Rady  Gminy  R.  Winiarzem  wręczali  laureatom  dyplomy  i  czeki
okolicznościowe serdecznie gratulując i życząc dalszych sukcesów.

Protokół z posiedzenia komisji konkursowej stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 7

Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie przedstawił  
Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Wolsztynie mł. bryg. mgr inż. 
Sławomir Śnita.

Tu zabrał głos radny A. Skiba podnosząc sprawę szkoleń strażaków z 
zakresu ratownictwa wodnego.



Do zagadnienia odniósł się Z-ca Wójta H. Birk wyjaśniając : ‘…jeśli chodzi o działania
jako ratowników wodnych nie robi tego każda jednostka OSP , są specjalistyczne
grupy  płetwonurków  i  ratowników;  bezpośrednich  działań  nie  robią  ,  a
stowarzyszeniem  które  tego  typu  szkolenia  organizuje  jest  WOPR  ;  w  statucie
jednostek  OSP  nie  ma  zapisu  o  prowadzeniu  działań  z  zakresu  ratownictwa  –
ratownik wodny”.

Radny W. Żydzik zabierając głos poruszył sprawę nielegalnego składowiska środków
chemicznych na terenie powiatu ( Adamowo)  pytając : czy rozwiązano już problem? 
czy te środki stanowią zagrożenie dla powiatu? czy jednostka brała udział w 
zabezpieczeniu tego terenu?

Odnosząc  się  do  zagadnienia  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  PSP  w
Wolsztynie  mł.  bryg.  mgr  inż.  Sławomir  Śnita  poinformował,  że  po  rozmowie  ze
Związkiem Międzygminny „Obra”  trwają  prace dotyczące ogłoszenia przetargu na
wywiezienie  tych  zbiorników i  ich utylizację;   raz w miesiącu jednostka jedzie na
miejsce  ,  uzgadnia  z  policją;  rozpoznaje  teren :  czy  nie  ma zagrożenia,  czy  nie
rozlewają się tam substancje; generalnie nic się nie zmieniło…; widać że pojemniki
tracą swoje właściwości pod wpływem związków”.

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag, a  informacja została przyjęta 
poprzez aklamację.

Do pkt. 8

W punkcie tym na wstępie głos zabrał  Starosta Wolsztyński  J.  Frąckowiak
gratulując wszystkim sołtysom – laureatom konkursu Piękna Wieś. 

Ponadto poinformował, że Zarząd Powiatu na bieżący rok dla poszczególnych gminy
przeznaczył  środki w wysokości 10 tyś  na wsparcie jednostek OSP.

Podziękował  również  wszystkim  za  udział  w  spotkaniu  Noworocznym
Samorządowców,  które  miało  miejsce  w  Chobienicach.  Jak  powiedział  ideą  tych
spotkań jest  promocja - pokazanie naszych walorów i dlatego spotkania odbywają
się co roku w innej  miejscowości powiatu.

W  dalszej  części  obrad  głos  zabrał  T.  Toffel  dyrektor  SP  ZOZ  na  wstępie
przedstawiając informację o działalności SP ZOZ w 2016 roku  : „…szpital pracuje
dobrze; jest to jednostka duża i osiągnęła pozytywne wyniki za rok 2016 rok; w tej
jednostce pracuje ponad 480 pracowników na umowę o pracę i około 100 osób na
umowach kontraktowych, bądź umowach zleceń; realizuje zadania, które są zawarte
w kontrakcie z NFZ i te zadania za rok 2016 zostały wykonane w pełni i prawidłowo;
na  rok  2017  jednostka  ma  podpisane  wszystkie  umowy  z  NFZ  ;  mamy
zabezpieczone potrzeby w zakresie kadrowym, materiałowym wszystkie te rzeczy są
w  pełni  zabezpieczone.  Przedstawił  również  realizację  zadań  związanych  z
dostosowaniem  szpitala  do  wymogów  określonych  prawem.  Tu  miedzy  innymi
powiedział: „…nakłady poniesione do chwili obecnej to 10,5 mln, a całkowity koszt to
25 mln;  w 2016 roku za około  900 tys  zł  dokonano zakupu sprzętu  ze  środków



szpitala; złożony został wniosek na utworzenie SOR-u , gdzie będzie  dokonywana
wstępna segregacja i  kwalifikacja  chorych,  wykonywane będą wszelkie  czynności
stabilizujące funkcje życiowe  pacjenta,  a także ustalany będzie kierunek dalszego
postępowania diagnostycznego i leczniczego”.

W szerokiej  dyskusji jaka toczyła się  nad zagadnieniem radny R. Kluj pytał
między innymi : z jakich środków będzie finansowany blok F, dostosowanie starej
części  szpitala,  czy  powstanie  SOR-u?.  Uważał,  że  realizacja  tak  dużego
przedsięwzięcia rodzi wiele niewiadomych i był pełen obaw: czy szpital wytrzyma tak
duże obciążenie … czy szpital w optymistycznej wersji przyjmując finansowanie na
poziomie  kontraktu  tj.  około  30  mln  jest  wstanie  udźwignąć  spłatę  zaciągniętych
kredytów .

W  tym  miejscu  na  obrady  dotarła  radna  R.  Olejniczak.  Wobec  powyższego  w
obradach uczestniczy 13 radnych.

Radny W. Żydzik pytał: czy 5 wrzesień 2017 to termin zakończenia rozbudowy, czy
też  termin  rozpoczęcia  działalności?  Tu  wyjaśniono,  że  5  wrzesień  2017  to
pozwolenie na użytkowanie.

Sołtys wsi Belęcin zabierając głos podniósł sprawę przyszłorocznych kontraktów z 
NFZ pytając: co w przypadku gdy będzie on niższy? 

Do dyskusji włączył się również członek Zarządu Powiatu T. Mąkosa m.in. mówiąc:
„…myślę, że tych pytań, które dziś padły nie powinniśmy odbierać jako krytyki, ale
nawet jeżeli jest to krytyka, to każda krytyka winna być twórcza; ja jednak odbieram
te pytania , że wynikają one z głęboko pojętej troski o los szpitala, takiej samej jak
każdego jednego mieszkańca powiatu…; w tej kadencji samorządu powiatu zaczęło
się coś dziać, podjęliśmy bardzo trudne wezwanie…gdybyśmy nie podjęli czy byłaby
możliwość zadawania pytań…, myślmy pozytywnie  o tej  inwestycji;  przyjmijmy za
dobrą monetę, to co tak rzeczowo mówi obecny tu dyrektor; dajmy szansę, być może
ta  szansa  (  ja  wierzę)  ,  że  na  pewno  skończy  się  dobrym  finałem.”

Do pkt. 9 „a” 

Zagadnienie dotyczące zmiany uchwały budżetowej omówiła Skarbnik Gminy
K. Lewandowska. Zwróciła się do Wysokiej Rady o dokonanie następujących zmian:

Zmiany w planie wydatków
1.  W  dziale  700  rozdziale  70095  §  4590 zmniejszono  plan  wydatków  o  kwotę
50.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadania  w  §  6050 „Modernizacja
budynków komunalnych”
2. W dziale 750 rozdziale 75023 § 4210 zmniejszono wydatki o kwotę 10.000,00 zł z
przeznaczeniem na wydatki w  § 6060 na realizację zadania„Zakup sprzętu ramach
zadania Zakup lub wymiana urządzeń np. biurowych w Urzędzie Gminy i jednostkach
podległych”. 

http://dlapacjentow.poradnikzdrowie.pl/


W  §  4300 zmniejszono  wydatki  o  kwotę  5.000,00  zł,  jednocześnie  zwiększając
wydatki w § 4530.
3. W dziale 801 dokonano zmian pomiędzy.
4.W dziale  852 rozdziale  85295 §  4210  zmniejszono wydatki  o  kwotę  50,00 zł,
jednocześnie zwiększając na § 4510.

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie 
projekt Uchwały Nr XXXII/142/2017 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2017 
rok.

W wyniku  głosowania  Uchwała  Nr  XXXII/142/2017  w sprawie  w sprawie
zmian uchwały budżetowej na 2017 rok  na obecność 12 radnych  została przyjęta
jednogłośnie  12  –  za,  0  -  przeciw,  0  –  wstrzymujących   i  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Do pkt. 9 „b” 

Tematyczne zagadnienie dotyczące zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026 przedstawiła Skarbnik Gminy K. 
Lewandowska informując, że zmiany dotyczą wydatków bieżących i majątkowych na
programy, projekty lub zadania pozostałe.

Wobec braku głosów w przedmiotowej dyskusji przewodniczący obrad poddał pod
głosowanie  projekt  uchwały  Nr  XXXII/143/2017  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026. 

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XXXII/143/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 – 2026 na obecność 12 radnych
została  przyjęta  jednogłośnie  12  –  za,  0  –  przeciw,  0  –  wstrzymujący  i  stanowi
załącznik do protokołu.

Do pkt. 9 „ c”

Zagadnienie dotyczące planu pracy Rady Gminy na 2016 rok przedstawił Z-ca
Przewodniczącego  Rady Gminy Siedlec R. Winiarz.

Tu zabrał głos radny St. Jedliński podnosząc sprawę zapisu w planie pracy rady tj:
„Oceny  stanu  bezpieczeństwa  publicznego  w  gminie  i  złożenia  informacji  Komendanta
Powiatowego Policji w Wolsztynie ”

pytając: czy będzie to przedstawiane?

Wyjaśnień  udzielił  Z-ca   Przewodniczącego   Rady  Gminy  Siedlec  R.  Winiarz
informując , że zostało to odłożone w czasie.

Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji  przewodniczący obrad   poddał
pod głosowanie projekt Uchwały Nr XXXII/144/2017 w sprawie przyjęcia planu pracy
Rady Gminy Siedlec na 2017 rok.



W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXII/144/2017  w sprawie przyjęcia planu
pracy Rady Gminy Siedlec na 2017 rok  na obecność 12 radnych  została przyjęta
jednogłośnie  12  –  za,  0  -  przeciw,  0  –  wstrzymujących   i  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Do pkt. 9 „d”

Plany  pracy  stałych  Komisji  Rady  Gminy  Siedlec  na  2017  rok  przedstawił  Z-ca
Przewodniczącego Rady Gminy Siedlec R. Winiarz.

Wobec  braku  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad  poddał  pod
głosowanie  projekt Uchwały Nr XXXII/145/2017 w sprawie przyjęcia planów pracy
stałych Komisji Rady Gminy Siedlec na 2017 rok.

W  wyniku  głosowania  Uchwała  Nr  XXXII/145/2017 w  sprawie  przyjęcia
planów pracy stałych  Komisji  Rady Gminy Siedlec na 2017 rok  na obecność 11
radnych  została przyjęta jednogłośnie 11 – za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących  i
stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 10

Jako pierwsza zabrała głos Sołtys wsi Grójca Wielkiego J. Hirt zwracając się
do komisji Gospodarki Komunalnej  w sprawie oświetlenia ulicznego prosząc, by przy
ustalaniu  harmonogramu  prac  na  bieżący  rok   była  realizacja  wniosków  z
poprzednich lat , a nie nowych. 

W dalszej części podnoszone były sprawy dotyczące  konkursu „Piękna Wieś” 

Ponadto Sołtys wsi Belęcin Sz. Śliwński zwrócił się z prośbą o dokonanie 
weryfikacji telefonów sołtysów, bowiem jak stwierdził  niektórzy sołtysi zdali telefon 
służbowy z uwagi na  znikome łącze i posiadają prywatne aparaty.

Sołtys wsi Chobienice podniosła sprawę kosza na śmieci i jego opróżniania w 
parku pytając: kto ma to opróżniać. Zasygnalizowała też, że istnieje potrzeba kosza 
na śmieci na nowo wybudowanym parkingu.

Na zakończenie głos zabrał Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Siedlec R. Winiarz
serdecznie zapraszając wszystkich na koncert charytatywny, które odbędzie się  27
stycznia w Filharmonii Folkloru Polskiego Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w
Zbąszyniu.  Jest  to  koncert  charytatywny  na  rzecz  wychowanków  Specjalnego
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Zbąszyniu. Patronat nad wydarzeniem objęła
małżonka Prezydenta RP Agata Kornhauser – Duda.

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXII o
godz. 17,45 .

Protokołowała:           Przewodniczył:
                Inspektor         Z-ca Przewodniczący Rady Gminy

Jolanta Żurek           Robert  Winiarz




